
 
Art. 45 vragen 
datum: 21 januari 2021 
onderwerp: Aanpak onderwijsachterstanden 
 
Uit diverse onderzoeken blijkt dat de onderwijsachterstanden oplopen en de kloof tussen 
leerlingen die thuis wel hulp krijgen van hun ouders/begeleiders en leerlingen die die 
ondersteuning niet krijgen oploopt. Dit vindt de PvdA zeer zorgelijk en met het einde van de 
lockdown en sluiting van de scholen nog niet in zicht, en een dreiging van een derde golf, is 
dit voor ons reden om het college te vragen naar de situatie in het Zwolse (speciaal) 
onderwijs en de acties die het college onderneemt of gaat ondernemen. 

1. Heeft het college zicht op de leerachterstanden die zijn ontstaan in Zwolle in het primair 
(speciaal) en voortgezet (speciaal) onderwijs als gevolg van de coronacrisis? Hoe wordt het 
college op de hoogte gehouden? Is het college bereid de raad structureel te informeren over 
de situatie in de Zwolse onderwijsinstellingen met betrekking tot onderwijsachterstanden, 
schooluitval, stageplekken en jeugdwerkloosheid als gevolg van corona? 

2. Wat doet de gemeente momenteel – bijvoorbeeld in samenwerking met onderwijs en 
andere relevante partners - om de kloof tussen Zwolse leerlingen die wel thuis worden 
begeleid en leerlingen die thuis weinig of geen hulp krijgen, te verkleinen? 

3. Hebben alle leerlingen in Zwolle toegang tot goede internetverbinding en voldoende 
laptops en/of tablets? Zo nee, is het college bereid scholen te helpen dit wel voor elkaar te 
krijgen? 

4. Ziet het college kansen om scholen te ondersteunen bij het vormgeven van bijvoorbeeld 
lente- of zomerscholen of verlengde lesdagen zodra de scholen weer open zijn? Zo ja, welke 
kansen? Zo nee, waarom niet? 

5. Welke effecten heeft corona en de bijbehorende lockdown op schooluitval in PO, VO en 
MBO? Hoeveel leerlingen zijn door corona ‘uit zicht’ geraakt en welke acties onderneemt het 
college om schooluitval tegen te gaan? 

6. Wat is de situatie met betrekking tot stage- en leerwerkplekken in het MBO? Kunnen 
leerlingen genoeg stageplekken vinden en wat doet het college om het aantal stage en 
leerwerkplekken te vergroten? 
 
7. De gemeente heeft als taak jeugdwerkloosheid tegen te gaan. Tijdens de 
begrotingsbehandeling is daar al naar gevraagd door diverse partijen. Wat is de huidige 
situatie en wat zijn de verwachtingen voor komend jaar? Hoeveel jongeren zullen geen baan 
vinden als gevolg van de coronacrisis? Welke maatregelen heeft het college reeds 
genomen? Welke maatregelen gaat het college nog extra nemen? Hoe en wanneer wordt de 
raad hiervan op de hoogte gesteld? 
 
Namens de PvdA Zwolle, 
Patty Wolthof 


